

告知家人你身後的心願，
於綠色殯葬中央登記名冊登記

**Share your wish with your family members and
sign up in Green Burial Central Register**

為未來，請支持綠色殯葬，於紀念花園或海上撒放先人骨灰，既保護環境又減少使用土地資源。

你更可預早為自己計劃，並向親友表明心願，身後選擇綠色殯葬，令自己放心，至親安心！

綠色殯葬中央登記名冊已經設立，方便市民登記他們選舉綠色殯葬的心願。登記人一旦離世，其親友申請火化服務時，食物環境衛生署(食環署)可從登記名冊知道登記人的意願，適當跟進。

食環署設有**13**個紀念花園，環境優美寧靜，又提供免費渡輪服務，接載市民到**2**個指定水域撒放先人骨灰。

歡迎瀏覽專題網站 www.greenburial.gov.hk 了解詳情。

For our future, please support Green Burial. Scattering ashes at Gardens of Remembrance or at sea is friendly to the environment and can save land resources.

Plan ahead and let your loved ones know your own wish for Green Burial. Give yourself peace of mind and make life easier for them!

The Food and Environmental Hygiene Department (FEHD) has set up the Green Burial Central Register to enable the public to register their wish for Green Burial. The FEHD will follow up appropriately if a deceased person has been identified on the register upon cremation booking.

The FEHD runs 13 scenic and peaceful Gardens of Remembrance and provides free ferry services to two designated areas in Hong Kong waters for the public to scatter cremated ashes.

Visit our thematic website www.greenburial.gov.hk to know more.

如何登記？

手續簡單，可經 www.greenburial.gov.hk

在網上登記底下載表格填寫。

如有查詢，請聯絡我們

電話：2562 7130

電郵：greenburial@fehd.gov.hk

How to register?

Simply go to www.greenburial.gov.hk

register your wish for Green Burial online

or download a registration form to fill in.

For further information, please call 2562 7130

or email us at greenburial@fehd.gov.hk